
Zápis z jednání Rady pro komercializaci UK dne 29. 4. 2020, 16:00 – 17:00h 
On-line 
  
Přítomni:  
 
Členové:    Prof. MUDr. Lucie Bankovská Motlová, CSc., RNDr. Michaela Hrdličková, MBA, 

Mgr. Jaroslav Gergič, Ph.D., Linda Štucbartová, DES, MBA,  
Doc. Ing. Jiří Krechl CSc., MUDr. Milan Matis,  
PhDr. Alice Němcová Tejkalová, Ph.D., Doc. Dr. Karel Volenec, CSc.  

 
Ostatní:  Mgr. Ivana Sýkorová, Ph.D. (tajemnice), Mgr. et Mgr. Hana Kosová 
  Mgr. Otomar Sláma, Mgr. Matěj Machů, Ph.D. 
 
Omluveni:    Prof. Ing. Martin Fusek, Ph.D., Prof. RNDr. Jiří Barek, CSc., Ing. Milan Hašek 

Mgr. Ing. Josef Kratochvíl, MUDr. Ivo Žídek, Doc. PhDr. Václav Drška, Ph.D.,  
RNDr. Alexandr Krajhanzl, CSc., 

 
1. Zahájení  

 Uvítání členů Rady a ostatních přítomných 

 Seznámení s navrženým programem a představení přítomných hostů (neproběhlo schvalování, jelikož 
Rada v ten moment nebyla usnášeníschopná)  

 Seznámení se současnou situací v období pandemie Covid, při omezených finančních prostředcích lze 
očekávat další tlak na reálný transfer v co nejkratším čase a faktor návratnosti vložených prostředků 

 Žádost o navýšení rozpočtu projektu Gama o 8 mil. Kč na řešení 4 projektů věnujících se problematice 
Covid-19 byla TAČR schválena 

 
2. Zpráva o činnosti Rady za rok 2019 

 K draftu výroční zprávy nebyly žádné připomínky 

 Rada hlasovala o následujícím usnesení: „Rada schvaluje znění Výroční zprávy o činnosti Rady pro 
komercializaci výsledků vědy a výzkumu Univerzity Karlovy v Praze za rok 2019 a předkládá ji rektorovi“. 
PRO:   8 členů Rady 
PROTI:   0 
ZDRŽEL SE:  0 
 

3. Gama 2 metodika - úprava  

 Předložen návrh nové metodiky a nového postupu při hodnocení dílčích projektů za celou pracovní 
skupinu (Tejkalová, Fusek, Krajhanzl, Žídek, Sýkorová, Machů, Sláma) včetně souhrnu připomínek a jejich 
vypořádání 

 Diskuse – podpora navrhované úpravy, která posílí výběr kvalitních projektů s reálným potenciálem 
komercializace a vhodné využití prostředků na podporu proof-of-concept projektů na Univerzitě.  

Odborná expertíza týmu CUIP a CPPT je zásadní, resp. podmiňující v nových podmínkách. 
 Rada hlasovala o následujícím usnesení: „„Rada pro komercializaci UK schvaluje pro hodnocení dílčích 

projektů GAMA 2 nový postup a novou metodiku „Rating proof-of-concept“. 
PRO:   8 členů Rady 
PROTI:   0 
ZDRŽEL SE:  0 

 Schválením došlo k vypořádání všech identifikovaných problémů, které Rada pro komercializaci vznesla 
a které označilo CPPT/CUIP. Vše je v souladu s podmínkami přidělené dotace z programu GAMA 2.  

 
4. Různé 

 Další jednání Rady je předběžně plánováno na podzim nebo dle aktuální potřeby. O postupu dílčích 
projektů bude Rada informována elektronicky v tříměsíčních intervalech. 

 
Zpracování zápisu: Sýkorová (tajemnice Rady) 
 
Zápis schválil: Volenec (předseda Rady) 
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